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Zápisnica zo zasadnutia MsZ 
konaného dňa 26. januára 2023 

 
 
Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta  

Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu 
        
Poslanci : Ing. Marta Vozáriková 
  Mgr. Tibor Mészároš 
  Pavol Koči 
  Ján Kovács 
  Zita Baloghová 
  Gejza Tipcsák 
  Eva Kissová 
  Mgr. Norbert Demeter 
  Zoltán Kövér 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
 

Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor mesta Ing. Viktor Palko, MBA, ktorý 
skonštatoval, že je prítomných 9 poslancov, teda rokovanie MsZ je uznášania schopné. 
Predložil program rokovania MsZ a informoval prítomných, že poslanec Gejza Tipcsák, podal 
písomný návrh doplnenia programu rokovania a to o nasledovné body: 

- Terénna úprava okolo smetných kontajnerov na ulici Trakanskej v Čiernej nad Tisou, 
- Obnovenie chodníka pre obyvateľov na ul. Trakanskej okolo benzínovej čerpacej 

stanici, ktorá bola pri výstavbe čerpacej stanice poškodená a zrušená, 
- Umiestnenie dopravného značenia prechod pre chodcov pri čerpacej stanici cez ulicu 

Trakanskú, 
- Oprava vchodu MŠ, ktorý je v havarijnom stave. 

Primátor mesta skonštatoval, že k uvedeným bodom pán poslanec nepredložil žiadne návrhy 
riešenia. Dodal, že podľa jeho názoru nie je potrebné rozšírenie programu rokovania 
o navrhované body poslancom Tipcsákom, ale navrhol zahrnúť to v rámci bodu Rôzne 
a rokovať o nich v tomto bode.  
 Primátor mesta požiadal poslancov o hlasovanie za program rokovania aj 
s pozmeňovacím návrhom podľa poslanca Tipcsáka. 
 
 Prítomní poslanci neschválili pozmeňovací návrh v programe rokovania predložené 
poslancom Gejzom Tipcsákom. 
 
(Hlasovanie: za – Gejza Tipcsák, Zita Baloghová, Eva Kissová; proti -  Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér, Mgr. Norbert Demeter; 
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
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Primátor mesta predložil pôvodný program rokovania MsZ v Čiernej nad Tisou bez 
pozmeňujúceho návrhu.  

 
Prítomní poslanci jednohlasne schválili program rokovania predložený primátorom 

mesta.  
 
(Hlasovanie: za – Mgr. Norbert Demeter, Pavol Koči, Ján Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Ing. 
Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – Zita Baloghová, 
Gejza Tipcsák, Eva Kissová) 

 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
Za zapisovateľa určuje:    PhDr. Tünde Butkyová  
 
MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje:   Zoltán Kövér 
       Mgr. Norbert Demeter 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
3. Schválenie návrhovej komisie 
 
Návrhová komisia:     Mgr. Tibor Mészároš 
       Ing. Marta Vozáriková 
       Ján Kovács 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
4. Rozšírenie cintorína 
 
 Primátor mesta informoval, že pôvodná dohoda s p. Zlatou Petrikovou, ktorá už bola 
schvaľovaná MsZ v Čiernej nad Tisou sa musí upraviť, nakoľko p. Petriková previedla svoj 
podiel na svoju dcéru M.Sc. Zlaticu Sečnák Petrik. Právny zástupca vypracoval návrh na 
uznesenie a po schválení MsZ sa na základe toho upraví zámenná zmluva, ktorá sa pošle p. 
Sečnák Petrik  na podpis a potom sa podá návrh na vklad na kataster.  
 Ing. Vozáriková dodala, že ak prebehne vklad MPS s.r.o., Čierna nad Tisou je 
pripravené hneď oplotiť pozemok. Materiál už je zakúpený a zložený na MPS s.r.o., Čierna nad 
Tisou.  
 
 Prítomní poslanci jednohlasne schválili zmenu uznesenia č. 27/5/2022 zo dňa 
24.05.2022, a to nasledovne:   
schvaľuje zámer prevodu majetku obce formou Zámeny – na základe Zámennej zmluvy na 
pozemky medzi Mestom Čierna nad Tisou, Námestie pionierov 1, 076 43 Čierna nad Tisou, 
IČO: 331465 (účastník v 1. rade) a M.Sc. Zlatica Sečnák Petrik, rod. Petrik, Športová 458/16, 
90041 Rovinka, nar.11.02.1980, (účastník v 2. rade), ohľadne nehnuteľnosti:  
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1. vedeného Okresným úradom Trebišov, katastrálny odbor, v obci Čierna nad Tisou, 
v katastrálnom území Čierna nad Tisou, na LV č. 288 ako pozemky - parc. č. 534/11 
– orná pôda vo výmere 90658 m2 evidovanej ako parcela registra „E“ na katastrálnej 
mape v podiele 1/1 v pomere k celku,  

 
pričom na základe návrhu geometrického plánu č. 34872728-163/22, vyhotoveného Ing. Alexandrom 
Belázom zo dňa 24.05.2022 ďalej len ako „geometrický plán“, boli z parc. č. 534/11 – orná pôda 
vytvorené dve novovytvorené pozemky:  
- parc. KN-E č. 534/11 – orná pôda vo výmere 84627m2  
- parc. CKN č. 503/3 – orná pôda vo výmere 6031m2,  

 
2. vedeného Okresným úradom Trebišov, katastrálny odbor, v obci Čierna nad Tisou, 

v katastrálnom území Čierna nad Tisou, na LV č. 1355 ako pozemky - parc. č. 511/8 
– orná pôda vo výmere 6031 m2 evidovanej ako parcela registra „C“ na katastrálnej 
mape v podiele 1/1 v pomere k celku,  

  
 a to  podľa ustanovenia § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. v platnom znení, 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa.  
 Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že v dôsledku predmetnej Zámennej 

zmluvy dôjde k zámene pozemkov a  každý z účastníkov sa stane výlučným vlastníkom 
určeného pozemku. V záujme Mesta Čierna nad Tisou je rozšírenie územia cintorína.   

 
Podľa vyššie uvedenej Zmluvy: 
 

 Výlučným vlastníkom pozemku - vedenej Okresným úradom Trebišov, katastrálny 
odbor, v obci Čierna nad Tisou, v katastrálnom území Čierna nad Tisou, na LV č. 
1355 ako pozemok - parc. CKN č. 511/8 – orná pôda vo výmere 6031m2, sa stáva 
účastník v 1. rade, menovite Mesto Čierna nad Tisou, Námestie pionierov 1, 076 43 
Čierna nad Tisou, IČO: 331465  v celosti, t. j. podiel 1/1 v pomere k celku. 

 
Výlučným vlastníkom nehnuteľnosti vedenej Okresným úradom Trebišov, katastrálny odbor, 
v obci Čierna nad Tisou, v katastrálnom území Čierna nad Tisou, na LV č. 288 vytvorenej na 
základe návrhu geometrického plánu č. 34872728-163/22, vyhotoveného Ing. Alexandrom 
Belázom zo dňa 24.05.2022 ďalej len ako „geometrický plán“ - z parc. č. 534/11 – orná pôda 
– novovytvorená parcela CKN č. 503/3 – orná pôda vo výmere 6031m2, sa stáva účastník v 2. 
rade, menovite M.Sc. Zlatica Sečnák Petrik, rod. Petrik, Športová 458/16, 90041 Rovinka, 
nar.11.02.1980, v celosti,  t. j. veľkosť jej spoluvlastníckeho podielu bude činiť 1/1 v pomere 
k celku. 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
5. Oprava služobného motorového vozidla 
 
 Primátor mesta požiadal prednostu MsÚ, aby informoval poslancov o tomto bode.  
Prednosta MsÚ informoval, že služobné motorové vozidlo MsP Čierna nad Tisou značky Dacia 
Sandero je potrebné odniesť na pravidelnú emisnú aj technickú kontrolu a preto bolo odvezené 
na servisnú prehliadku, kde sa zistili určité nedostatky, ktoré je treba opraviť. Oprava bola 
predbežne vyčíslená na cca 1.200 EUR.  
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 Tipcsák skonštatoval, že keď je potrebná oprava, tak treba dať opraviť a asi by to 
netrebalo prejednávať na zastupiteľstve. 
 Primátor mesta odpovedal, že považuje za správne informovať MsZ o všetkých 
mimoriadnych výdavkoch mesta.  
 
 Prítomní poslanci jednohlasne schválili objednávku na opravu služobného 
motorového vozidla Dacia Sandero vo výške € 1.200,-- (slovom: jedentisícdve EUR) s DPH. 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
6. Doplnenie člena do Rady školy pri Základnej umeleckej škole v Čiernej 
nad Tisou 
 
 Primátor mesta navrhol doplnenie člena do Rady školy pri Základnej umeleckej škole 
v Čiernej nad Tisou o p. Zoltána Kövéra. 
 
 Prítomní poslanci jednohlasne schválili doplnenie člena Rady školy pri ZUŠ v Čiernej 
nad Tisou o Zoltána Kövéra. 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
7. Schválenie odmeny zástupcu primátora 
 
 Primátor mesta informoval prítomných poslancov, že zástupca primátora mesta 
nepoberá odmenu ako ostatní poslanci, ani za člena komisie, ani za predsedníctvo v komisií. 
Navrhol mesačnú odmenu pre zástupcu primátora vo výške € 240,-- v hrubom. 
 Tipcsák sa pýtal, či poslanci dostávajú odmenu za členstvo v komisií a zároveň 
skonštatoval, že zástupca primátora môže zo zákona poberať mzdu. 
 Primátor mesta odpovedal, že áno poslanci za členstvo dostávajú odmenu vo výške € 
10,-- za každú prítomnosť na zasadnutí komisie. Ohľadom mzdy zástupcu primátora odpovedal, 
že mzdu dostáva ak je uvoľnený na výkon funkcie zástupcu primátora, čo v tomto prípade nie 
je, takže môže dostávať iba odmenu.  
 Tipcsák a Baloghová uviedli, že navrhnutá odmena zástupcovi nie je veľká. 
 Primátor dodal, že v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení poslanec môže 
dostávať odmenu za rok maximálne do výšky 1 mesačného základného platu primátora.  
 
 Prítomní poslanci jednohlasne schválili odmenu zástupcu primátora mesta vo výške 
€ 240,-- (slovom: dvestoštyridsať EUR) v hrubom, mesačne.  
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
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8. Dodatok č. 1 k Zmluve č. ZO/2021C23684-1 
 
 Prednosta MsÚ predložil dodatok č. 1 k Zmluve č. ZO/2021C23684-1 o zabezpečení 
výkonu činnosti zodpovednej osoby pri ochrane osobných údajov dotknutých osôb 
spracovaných u prevádzkovateľa. Dodal, že musíme mať zmluvu na tieto činnosti a s touto 
firmou mesto spolupracuje už niekoľko rokov. Cena je rovnaká, len sa mení platnosť a účinnosť 
zmluvy.  
 
 Prítomní poslanci jednohlasne schválili Dodatok č. 1 k Zmluve č. ZO/2021C23684-1 
o zabezpečení výkonu činnosti zodpovednej osoby pri ochrane osobných údajov dotknutých 
osôb spracovaných u prevádzkovateľa.  
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
9. Stanoviská komisií 
 
Športová a kultúrna komisia pri MsZ 
 
 Stanovisko Športovej a kultúrnej komisie pri MsZ predložil predseda komisie Ján 
Kovács písomne, čo tvorí prílohu zápisnice. Oboznámil prítomných s plánovanou súťažou 
v plnení klobásy, ktorá je naplánovaná na 11.2.2023 so začiatkom o 8,00 hod..  
 Primátor mesta pozval prítomných na súťaž a dodal, že registrácia súťažiach je u p. Jána 
Kovácsa do 3.2.2023.  
 Kissová sa pýtala, či budú aj deti zo ZUŠ vystupovať, nakoľko chystajú program na 
vystúpenie. 
 Primátor mesta odpovedal, že je v kontakte s riaditeľkou ZUŠ, ale všetko závisí od 
počasia, pretože ak by bolo nepriaznivé počasie nechce, aby deti ochoreli len z dôvodu, že mali 
vystúpenie na tejto súťaži.  
 Tipcsák sa pýtal, či aj mesto má nejaké mužstvo, ktoré by reprezentovalo mesto a MsZ. 
 Primátor mesta odpovedal, že zatiaľ to tak nie je, ale ešte bude zasadať ohľadne toho 
komisia, kde môžu byť prítomní aj ostatní poslanci nečlenovia komisie a môžu podať svoje 
návrhy. 
 
 Prítomní poslanci brali na vedomie stanovisko Športovej a kultúrnej komisie pri MsZ 
v Čiernej nad Tisou. 
 
Komisia pre životné prostredie a verejný poriadok pri MsZ 
 

Stanovisko Komisie pre životné prostredie a verejný poriadok pri MsZ predložil 
predseda komisie Pavol Koči písomne, čo tvorí prílohu zápisnice. 

Primátor mesta dodal, že výrub stromov na pešej zóne je potrebné uskutočniť najneskôr 
do 28.2.2023. Potom sa určite bude riešiť čo urobiť s priestorom po výrube, aby pešia zóna 
nevyzerala tak pusto.  

 
Prítomní poslanci brali na vedomie stanovisko Komisie pre životné prostredie 

a verejný poriadok pri MsZ v Čiernej nad Tisou.  
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Finančná a podnikateľská komisia pri MsZ 
 
 Stanovisko Finančnej a podnikateľskej komisie pri MsZ predložil jej predseda Mgr. 
Tibor Mészáros písomne, čo tvorí prílohu zápisnice.  
 Ohľadom výmeny okna a zakúpenia vykurovacieho telesa pre nájomcov, ktorí plnia 
svoje záväzky primátor mesta dodal, že teraz sa určite spustí lavína a každý z nájomcov bude 
mať nejakú požiadavku, ale bude im vysvetlené, že najskôr je treba plniť svoje záväzky a potom 
bude možné vyhovieť ich požiadavkám.  
 Tipcsák sa pýtal, či už neplatí zákon, že ak má nájomca nedoplatok vo výške nad 2.000 
EUR, tak je ho možné hneď vysťahovať, alebo riešiť neplatičov cez osobitného príjemcu. 
 Ing. Vozáriková mu odpovedala, že na to treba súhlas a ten je nereálny.  
 Tipcsák navrhol vypratať byty súdnou cestou ak neplatia.  
 Baloghová dodala, že neplatiči nikdy svoj dlh nesplatia a nebudú ani platiť.  
 
 Prítomní poslanci brali na vedomie stanovisko Finančnej a podnikateľskej komisie 
pri MsZ v Čiernej nad Tisou. 
 
 Prítomní poslanci jednohlasne schválili výmenu okna 1 ks v nájomnom byte 
pridelenom p. Márii Zádoriovej na ul. Školskej 188/28 v Čiernej nad Tisou. 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)  
 
 Prítomní poslanci jednohlasne schválili zakúpenie 1 ks vykurovacieho telesa – 
gamatky do nájomného bytu pridelenému p. Adriane Törökovej na ul. Školskej 188/28 
v Čiernej nad Tisou. 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér; proti – 0 
poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
 Primátor mesta doporučil predsedom komisií, aby v budúcnosti do stanoviska na koniec 
uviedli aj návrh na uznesenie MsZ.  
 
10. Rôzne 
 
 Ing. Vozáriková predložila správu o hospodárení MPS s.r.o. Čierna nad Tisou, v ktorej 
uviedla, že ide o mesačný priemer za rok 2022. Podnik rozdelila na 2 časti a to technickú 
a podnikateľskú časť s celkovým počtom zamestnancov 25. Ako uviedla v rámci technickej  
časti vykonáva podnik celoročnú údržbu verejnej zelene, čistenie ciest a chodníkov a iné práce 
podľa potreby a možnosti podniku na základe požiadaviek primátora mesta, vedúcich 
zamestnancov a referentov jednotlivých sekcií mesta Čierna nad Tisou. Podnikateľská časť sa 
zameriava predovšetkým na zvýšenie zamestnanosti v meste a zachovanie pracovných miest, 
pričom ide o vytvorenie takého podnikateľského prostredia, ktoré umožňuje rozvoj a zvýšenie 
kvality služieb v rámci podnikania. 
Technická časť má fixný príjem € 336.000,-- na rok, t.j. € 28.000,-- na mesiac. Mesačné fixné 
výdavky sú vo výške € 29.002,--. Rozdiel medzi príjmami a výdavkami je mínus € 1.002,--. 
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Podnikateľská časť má priemerný mesačný príjem vo výške € 19.802,--, mesačné výdavky sú 
vo výške € 18 459,--. Rozdiel medzi príjmami a výdavkami je plus € 1.343,--. 
Na základe uvedeného skonštatovala, že tzv. podnikateľská časť mesačne vypomáha technickej 
časti s pokrytím nákladov, aby mohla plynule plniť starostlivosť o verejné priestranstvá.  
V závere svojej správy Ing. Vozáriková upozornila na zvýšenie výdavkov na január 2023, kde 
plyn a elektrická energia je vo výške € 23.187,90.  
 Tipcsák sa pýtal, či štát nepomáha. Dodal, že predseda vlády tvrdil, že prídu druhé 
faktúry na energiu. 
 Ing. Vozáriková odpovedala, že nie štát nepomáha a podnik má povinnosť zaplatiť 
vystavené faktúry.  
 Primátor mesta informoval, že cez ZMOS, ZMOM, Úniu miest sa píšu protesty, čo 
podľa jeho názoru sú zbytočné. 
 Ing. Vozáriková dodala, že sa určite budú búriť podnikatelia, čo prenajímajú nebytové 
priestory, že MPS s.r.o. pristúpilo k zvýšeniu nájomného podľa miery inflácie o 12,8 %. Minulý 
rok to bolo o 3,2 %. 
 Primátor mesta to potvrdil, že aj minulý rok muselo dôjsť k zvýšeniu nájomného a ani 
tento rok sa tomu podnik nevyhne, lebo ceny idú hore a musí sa zvýšiť aj nájomné. 
 Tipcsák sa vyjadril, že daň z nehnuteľnosti je vysoká, navrhol prilákať podnikateľov 
začiatočníkov na daňovú úľavu, motivovať podnikateľov. 
 Ing. Vozáriková vyjadrila názor, že tým podnikateľov nemotivujeme, pretože dôležitá 
je kúpyschopnosť obyvateľstva. Dodala, že od roku 2024 bude možné zvýšiť daň pre schátrané 
budovy. 
 Primátor mesta súhlasil a vyjadril sa, že už koncom roka bude treba na to myslieť 
a upraviť VZN o dani z nehnuteľnosti. 
 Tipcsák sa vyjadril, že treba niečo urobiť so schátranými budovami, lebo ak sa niečo 
stane bude, že mesto nič neurobilo. Ďalej sa pýtal, či je to pravda, že MPS s.r.o. dostáva dotáciu 
od mesta a napr. MPS s.r.o. pokosí trávnik a mesto za to platí pre podnik znova.  
 Primátor mesta odpovedal, že nie to nie je pravda tieto práce sa robia na základe platnej 
a podpísanej mandátnej zmluvy. Mesto platí len za tie úkony, ktoré robí MPS s.r.o. pre mesto 
nad rámec mandátnej zmluvy. 
 Tipcsák sa pýtal, či reštaurácia funguje. 
 Ing. Vozáriková odpovedala, že podnikateľská časť podniku vyrobí cca 1.000 EUR 
mesačne zisk. Uviedla, že robí všetko pre to, aby sa príjem zvýšil. 
 Kissová dodala, že či by nepomohlo, aby sa varilo pre dôchodcov. 
 Ing. Vozáriková odpovedala, že určite by to pomohlo. Táto možnosť tu bola aj 
v minulosti pre dôchodcov, len je potrebné stanoviť podmienky, pretože stravu dotovalo aj 
mesto pre dôchodcov a niektorí dôchodcovia na to boli odkázaní viac iní menej. Treba to všetko 
prehodnotiť.   

Tipcsák sa pýtal, či by nebolo možné otvoriť dom humanity ako to je aj v Kráľovskom 
Chlmci. Dodal, že je to vývarovňa, ktorú dotuje štát aj červený kríž. 

Ing. Vozáriková odpovedala, že je to spojené s denným stacionárom, kde sú celkom iné 
podmienky.  

 
Prítomní poslanci brali na vedomie finančnú správu MPS s.r.o., Zimná 412, Čierna 

nad Tisou za rok 2022 referované konateľkou firmy Ing. Martou Vozárikovou. 
 
Tipcsák informoval, že na ul. Trakanskej ho oslovili obyvatelia, či by nebolo možné 

upraviť stanovište kontajnerov, pretože v prípade nepriaznivého počasia sa tam tvorí mláka 
a nedá sa vyhodiť odpad. Navrhol vysypať to štrkom. 
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Baloghová odpovedala, že štrk nie je dobrý, pretože sa nedá potom vytiahnuť kontajner 
a nevyvezie sa odpad. 

Primátor mesta dodal, že už sa to riešilo a práve týmto spôsobom, lenže sa to 
neosvedčilo práve z dôvodu, že po štrku sa nedá manipulovať s kontajnermi a robí to problém. 
Navrhol vybetónovať plochu ak sa zlepší počasie a bude to možné urobiť.  

Tipcsák súhlasil s návrhom primátora mesta. Ďalej predložil ďalšiu požiadavku a to 
chodník na ul. Trakanskej, ktorý bol poškodený počas prác na novej čerpacej stanici 
a medzitým tam došlo aj k poruche na vodovodnom potrubí a neurobili sa terénne úpravy 
a teraz ľudia chodia po blate. Dodal, že by bolo vhodné vyznačiť aj prechod pre chodcov. 

Primátor mesta uviedol, že vie o danej problematike a už to riešil s vlastníkom čerpacej 
stanice. Začalo sa s upratovaním a v prípade zlepšenia počasia sa upraví aj chodník. Ohľadom 
prechodu pre chodcov dodal, že cesta nepatrí pod mesto, ale je to štátna cesta. Prisľúbil, že sa 
skontaktuje s príslušnými orgánmi a zabezpečí ak to bude možné vyznačenie prechodu a bude 
potrebné zabezpečiť aj osvetlenie.  

Primátor mesta ďalej uviedol, že má vedomosti o stave vchodu do MŠ, riešilo sa to 
dočasne cez MPS s.r.o.. Informoval, že je možnosť úpravy vchodových dverí, ale možno je to 
v súčasnej situácií neúčelné nakoľko sa plánuje rekonštrukcia starej telocvične a tým sa zároveň 
bude riešiť aj vchod. Všetko by sa malo riešiť cez letné prázdniny. Dodal, že sú vypísané 
projekty, do ktorých by sa mesto chcelo zapojiť a ak bude niečo relevantné tak tým oboznámi 
aj poslancov MsZ.  

Baloghová informovala, že obyvatelia obytného bloku na ul. Obrancov mieru 178 sa 
sťažujú, že v okolí neobývanej bytovky na ul. Obrancov mieru 177 sa zdržiavajú bezdomovci, 
robia tam neporiadok a hromadí sa tam odpad. 

Ing. Vozátiková sa pýtala, že prečo nevolajú obyvatelia keď sú tam bezdomovci 
a neupozornia nás na to vtedy.  

Primátor dodal, že v danej neobývanej bytovke už boli problémy a vtedy sa zamurovali 
vchody a aj z boku garáže. Navrhol možnosť zamurovania prvého nadzemného podlažia. 

Baloghová sa ďalej pýtala, ako stojí mesto s nedoplatkami za TKO. 
Primátor mesta odpovedal, že sa to priebežne rieši. 
 
 

11. Záver 
 
 Keďže viacej pripomienok zo strany poslancov nebolo primátor mesta ukončil 
rokovanie MsZ a poďakoval sa prítomným za účasť. 
 
 
  

Ing. Peter Brázda          Ing. Viktor Palko, MBA 
  prednosta MsÚ                primátor mesta 
 
 

Overovatelia:  Zoltán Kövér 
  Mgr. Norbert Demeter 

 
 
 
 
Zapísala: PhDr. Tünde Butkyová 


